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----------------------------------------      --------------------------------- 

Dolores Back Robin Slätt 

Ledamöter: 

Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Jan Delvert  RTP-StS ledamot 

Robin Slätt  FHDBF ledamot 

 

----------------------------------------------------------------------------------------- 

Meddelat frånvaro 

Boris Samuelsson SRF ledamot 

Charlotte Eneqvist Brandin DHR   ledamot 

Närvarande Idrottsförvaltningen 

Tf. förvaltningschef Carina Braun, controller Sara Östling, Ola Ilstedt , Mats 

Asplind planerare, sekreterare Erik Odenlid. 

§ 1 

Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes. 

§ 2 

Val av protokollsjusterare 

Ordföranden Dolores Back samt Robin Slätt utsågs att justera protokollet. 



 

 

 

§3 

Anmälan av ojusterade protokoll om sådana finns 

Protokoll från sammanträdet 2018-01-24 justerades av Dolores Back. 

 

§4 

Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 2018-02-20  

 

Tf. FC Carina Braun redogjorde för de ärenden som skall till kommande 

idrottsnämnd. Hon lovade att skicka ett PM om konstgräs/granulat/kork till rådet på 

en fråga från Dolly. 

 

Rådet hade synpunkter på ärendet om idrottsstandard. Sid 13. Rådet vill inte att 

skötbord placeras i RWC toaletter. Man förordade också att det sätts krokar 

nedanför standardhöjd så att även rullstolsburna når. Sid 15. Dessa nedre krokar 

bör placeras så att man inte slår i rygg/huvud med hjälp av dubbla trälister. 

 

  

§5 

Redovisning av verksamhetsberättelsen 

(Skicka VP koppling till rådet lovar Carina).  

Sara Östling och Carina Braun redovisar VB 2017.  Dolly frågar bl.a. om idrotts 

koordinatorer och får svar omkring detta. Hon undrar även hur man mäter och 

Carina svarar att mycket info om detta får man från undersökningen ”ung livsstil”. 

Sara går igenom det särtryck man tagit fram för just rådet och går igenom detta. 

Dolly undrar över hur man går vidare 2018 med det som står på sid 25 ”Hållbar 

mark och vattenanvändning” och Carina lovar att  titta särskilt på detta i den VP 

koppling hon tidigare lovat att skicka.  

Dolly undrar över det som står på sid 39. Barnkonventionen och de problem som 

finns med halltider för barn och ungdomsföreningar. Hon är oroad över att det inte 

finns tillräckligt med tider att erbjuda.  

Dolly undrar vidare om det som står på kommande sida om utrymningsövningar 

och antal i procent där det har utförts. Beslöts att fråga Robert Sköld på ett 

kommande möte om detta.  

 

Dolly undrar vidare över det som står på sid 42  Nämndmål: 

”Stockholmare med funktionsnedsättning har förutsättningar att delta i och 

tillgodogöra sig fritidsverksamheter” och vidare ”Analys 

Fritid för barn och ungdomar med funktionsnedsättning” så vill Dolly gärna på 

något kommande möte under våren höra mer om detta. (Sätts upp på 

bevakningslistan). Beslöts att Karin Olsson Sandberg bjuds in till kommande möte 

för att presentera arbetet med fritidsnätet. 

 



 

 

(Presentation av nätverket för funktionshinderfrågor. Marina) 

Bordläggs till nästa möte. 

(Presentation av nätverket för fritidschefer. Marina.) 

Bordläggs till nästa möte. 

 

§6  

”Stöd till det rörliga friluftslivet” Friluftskartan. Ola Ilstedt 
informationsenheten 

Ola informerar om att den kommande friluftsstrategin tas i KF troligen i april. 

Friluftskartan som tas fram av idrottsförvaltningen är en reklamfinansierad karta. 

Förvaltningen ger information om var anläggningarna finns och man får också 

redaktionellt utrymme. Företaget som ger ut kartan heter kommunmedia.  

Beslutas att man lägger till en symbol där det hänvisas till att stadens anläggningar 

har information om tillgänglighet på ”jämför service”. Ola informerar vidare om att 

förvaltningen tar fram en karta som heter ”Gångstråk Stockholm”. En grundidé 

med den kartan är att man skall kunna åka kollektivt ut från staden och sedan kan 

man promenera in mot staden. Gångstråken är inte inventerade utifrån 

tillgänglighetssynpunkt.   

  
§7 

Fråga från Boris om stöd till unga synskadade. Carina 

Carina informerar om att frågan är stor då det finns en mängd olika typer av bidrag. 

Grunden är att det måsta vara en barn och ungdomsförening. Som typer av bidrag 

nämnden hon tex ”idrottsbonus” , evenemangsbidrag. Carina lovar att skicka 

länken där denna information finns.   

§8 

Anläggningar/studiebesök, planering för året. Mats 

Mats har tre förslag på anläggningar, Åkeshovs sim och idrottshall, Bredängsbadet, 

Stora Mossens ishall.  

§9 

Sweco rapporten, beställning till serviceförvaltningen. Mats 

Man håller på med ett uppdrag till serviceförvaltningen – uppdraget är att 

serviceförvaltningen skall återkomma med en plan på åtgärdsprioritering/planering. 

Projektledaren har blivit sjuk så man väntar på ett nytt mötesdatum.  

Lämpligt att återkomma med info om detta kan vara maj.  Mats informerar vidare 

om att man gjort en inventering av frångängligheten på 20 idrottshallar. Materialet 

har man skickat till Fastighetskontoret - Anders Karlsson för åtgärd.  

Beslöts att detta skall bli en punkt till det gemensamma mötet med Fsk:s råd. 

 

 

 



 

 

§10 

Bauhausgalan/”finnkampen” 

Ordföranden Dolly redogjorde för det samtal som Kjell Olofsson från 

Parasportförbundet Stockholm och hon haft angående funktionshindrades 

medverkan i evenemang. Kjell Olofsson hade missförstått rådet och trodde att FH 

rådet ville ha medverkan av funktionshindrade vid alla tävlingar. Han är positiv till 

att exempelvis Bauhausgalan eller Finnkampen kan fungera som ”skyltfönster” för 

funktionshindersidrotten. Kjell är intresserad av att medverka på nästkommande 

möte för att prata närmare om detta. Han ville tex prata om detta med vilket sorts 

golv som läggs som hallgolv där trägolv är att föredra ur FH synpunkt. Han ville 

även prata om skolidrott, rugby m.m.  

  

 

§11 

Övriga frågor. 

 

Beslut: FH rådet byter tid för sitt kommande sammanträde från den 18/4 till den onsdag 25/4. 

 

 

 

Då inga övriga frågor än detta fanns avslutade ordföranden Dolores Back sammanträdet.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet Erik Odenlid  

 


